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Protokoll fört vid ordinarie årsstämma  
med Vishamns Samfällighetsförening, 
716420-8071, 2024-06-15 
 

 

1. Till ordförande vid stämman utsågs styrelsens ordförande Göran Martinsson. 

2. Till sekreterare vid stämman utsågs Lena Hellström. 

3. Att jämte ordföranden justera protokollet utsågs Jessica Mörk och Peter Frånlund. 

4. Beslöts att röstlängd upprättas vid behov. 

5. Ordföranden Göran Martinsson samt kassören Maria Vinberg föredrog styrelsens förvaltnings-
/verksamhetsberättelse (bilaga 1). Vägfogde Göran Carlberg informerade om 
kostnadsutvecklingen avseende vägunderhållet.  
 
Styrelsen fick frågan om kostnaden för renoveringen av bryggan i Myskviken tagits av 
Samfällighetsföreningen eller Tomtägareföreningen, samt hur den bokförts. Ordföranden gav 
stämman den historiska bakgrunden samt vikten av att bryggan behövt renoveras innan någon 
blev skadad. Han berättade även om kontakten med markägaren och med Villaägarnas 
Samfällighetsjurist.  
Bryggan ligger i ett av de grönområden som Samfälligheten sköter enligt anläggningsbeslutet 
1990. Ett separat avtal om skötsel och bryggunderhåll kommer att tecknas med markägaren.  
Styrelsen tar med sig frågan om Tomtägareföreningen, för Samfällighetens räkning, kommer att 
hantera bryggunderhållet även i Myskviken, såsom vid arrendeavtalet för hamnen. 
 
Ordföranden poängterade att bryggan nu är nyrenoverad och att alla medlemmar är välkomna 
att nyttja bryggan i Myskviken. Stämman framförde ett stort tack till Anders Johansson som i 
praktiken varit den som genomfört bryggrenoveringen, tillsammans med Igor Maksymchuk (som 
inte var med vid årsstämman).  
Gunnar Asperö föredrog revisionsberättelsen (bilaga 2). 

6. I enlighet med revisorns förslag fastställdes balansräkning och resultaträkning och styrelsen 
beviljades ansvarsfrihet. 

7. Någon framställning från styrelsen förelåg inte men en motion från en medlem har inkommit 
(bilaga 3). I motionen föreslås, i korthet, att föreningen köper en flismaskin som kan lånas ut till 
medlemmarna. Ordföranden föredrog motionen samt styrelsens tack jämte kommentar för 
stämman att ta ställning till. 
Stämman diskuterade frågan och styrelsens kommentar. Sammantaget med ansvarsfrågan, om 
något skulle hända, beslöt stämman att hålla med om styrelsens kommentar till motionen och 
beslutade att inte gå vidare med inköp av flismaskin. 
 
En medlem tog därefter upp vikten av att inte avfall från privata tomter läggs på ”rishögen” i 
hamnen. Vidare att det finns bra, mindre flistuggar som inte innebär en så stor kostnad att skaffa 
privat. 
Ordföranden tackade för inlägget och underströk vikten av att det bara är grenar och ris som 
städats från Samfällighetens vägrenar och grönområden som får läggas på högen i hamnen, alltså 
inget från privata tomter. 
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8. På styrelsens förslag beslutades det att inget arvode skulle utgå till styrelsens ledamöter eller till 
revisor. 

9. Styrelsen föreslog en vägavgift för 2025 på 2000kr per hel andel, samt 150kr per andel för 
grönområden, vilket godkändes och beslutades av stämman.  
 

10. I enlighet med valberedningens förslag utsåg stämman funktionärer enligt följande: 
a. Göran Martinsson, ordförande  Är vald till 2025 
b. Göran Carlberg, vägfogde  Omval till 2026 
c. Henrik Mickos, ledamot  Är vald till 2025 
d. Lena Hellström, sekreterare  Är vald till 2025 
e. Maria Vinberg, kassör  Är vald till 2025 
f. Gunilla Martinsson, suppleant  Omval till 2025 
g. Anders Johansson, suppleant  Omval till 2025 

 
11. I enlighet med valberedningens förslag utsåg stämman, till 2025; Martin Johansson till ordinarie 

revisor med Gunnar Asperö som suppleant. 

12. Stämman utsåg till valberedning till 2025; Lars Stånge sammankallande, Bengt Spångvall och 
Rune Sirvell. 

13. Övriga frågor: 
a. Förslag om hur vi kan få ner hastigheten på våra vägar efterfrågades och diskuterades. 

Vägfogde Göran Carlberg tar hand om frågan och stämman beslutade om att inköpa 
ytterligare tre farthinder av samma sort som nu finns vid Sandhamnsvägen 6. 
Då dessa hinder måste tas bort inför vintervägunderhållet och sättas tillbaka efter att 
vägarna reparerats på våren beslutades om en ”Fadder” per väghinder.  
- Fredrik Kahlin blir Fadder för ett väghinder på Stjärnvägen 
- Helene Ryderstedt blir Fadder för ett väghinder vid brevlådorna  
- Peter Frånlund blir Fadder för ett väghinder till på Sandhamnsvägen  

b. Förslag framfördes, liksom föregående år, om ytterligare en lampa längs med 
Sandhamnsvägen. Styrelsen tar till sig önskemålet men är tveksam till om kostnaden går 
att motivera. Strömförsörjningen måste dessutom tas från närliggande fastighet vilket 
innebär ökad administration. 

c. Styrelsen åtog sig att se över varningsskyltar, hastighetsskyltar 20 km/t och 
parkeringsförbudsskyltar för att se om de går att förtydliga och förbättra. 

d. En fråga ställdes om styrelsen fått mer information från Vattenfall om när elledningarna i 
området kommer grävas ner. Vägfogde besvarade frågan med att vi ej ännu fått s.k. 
Intrångsavtal. Det brukar skickas ca ett halvår innan. Styrelsen kollar upp och lägger ut 
information på vishamn.se så snart vi fått information i ärendet. 
 

14. Årsstämman konstaterade att stämman behörigen utlysts.  
Beslutades att detta protokoll skulle anslås vid brevlådorna, samt publiceras på www.vishamn.se 

Vid protokollet:         Justeras: 

 
 
Lena Hellström Göran Martinsson Jessica Mörk                      Peter Frånlund 


